



Сведения об авторах
About the authors

Благовещенский Роман Игоревич – аспирант, факультет международных отношений Санкт-Петербургского государственного университета. (roman10.89@mail.ru)

Blagoveshchensky R.I. – postgraduate student, Faculty of international relations, St. Petersburg state university.

Братерский Максим Владимирович – доктор политических наук, ведущий научный сотрудник, заведующий сектором, Отдел Европы и Америки ИНИОН РАН; профессор факультета мировой экономики и мировой политики НИУ ВШЭ. (bratersky@gmail.com)

Bratersky M.V. – Sc.D. in political sciences, leading researcher, head of sector, Department of Europe and America, INION, Russian Academy of sciences; professor, Faculty of world economy and international affairs, National research university «Higher school of economics».

Зведре Евгений Константинович – старший научный сотрудник Центра евро-атлантической безопасности Института международных исследований МГИМО (У) МИД России. (e.zvedre@inno.mgimo.ru)

Zvedre E.K. – senior researcher, Center for Euro-Atlantic security, Institute of international studies, MGIMO University of the Ministry of foreign affairs of Russia.

Золотарёв Владимир Антонович – доктор исторических наук, доктор юридических наук, профессор, вице-президент Российской академии естественных наук. (1 trunov@mail.ru)

Zolotarev V.A. – Sc.D. in history, Sc.D. in law, professor, vice-president of the Russian Academy of natural sciences.

Кочегуров Дмитрий Александрович – аспирант, Аспирантская школа по политическим наукам НИУ ВШЭ. (kocheg.dima007@yandex.ru)

Kochegurov D.A. – postgraduate student, Doctoral school of political science, National research university «Higher school of economics».

Лошкарёв Иван Дмитриевич – преподаватель кафедры политической теории МГИМО (У) МИД России. (ivan1 loshkariov@gmail.com)

Loshkarev I.D. – lecturer, Department of political theory, MGIMO University of the Ministry of foreign affairs of Russia.

Надточей Юрий Иванович – кандидат исторических наук, доцент кафедры мировых политических процессов МГИМО (У) МИД России. (ynadtochey@yandex.ru)

Nadtochey Yu.I. – Ph.D. in history, associate professor, Department of world political processes, MGIMO University of the Ministry of foreign affairs of Russia.

Никитин Александр Иванович – доктор политических наук, директор Центра евро-атлантической безопасности Института международных исследований МГИМО (У) МИД России, профессор кафедры политической теории МГИМО МИД России, профессор кафедры публичной политики НИУ ВШЭ. (ainikitin@hse.ru)

Nikitin A.I. – Sc.D. in political sciences, director of the Center for Euro-Atlantic security, Institute of international studies, MGIMO University of the Ministry of foreign affairs of Russia, professor, Department of political theory, MGIMO University of the Ministry of

foreign affairs of Russia, professor, Department of public policy, National research university «Higher school of economics».

Трунов Филипп Олегович – кандидат политических наук, старший научный сотрудник Отдела Европы и Америки ИНИОН РАН. (1 trunov@mail.ru)

Trunov Ph.O. – Ph.D. in political sciences, senior researcher, Department of Europe and America, INION, Russian Academy of sciences.

Христенко Дмитрий Николаевич – кандидат исторических наук, преподаватель кафедры социологии Ярославского государственного университета имени П.Г. Демидова. (khristenko1983@mail.ru)

Khristenko D.N. – Ph.D. in history, lecturer, Department of sociology, Demodov Yaroslavl State University.

Шлыков Павел Вячеславович – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории стран Ближнего и Среднего Востока Института стран Азии и Африки МГУ им. М.В. Ломоносова; старший научный сотрудник Отдела Азии и Африки ИНИОН РАН (chlykov@gmail.com)

Shlykov P.V. – Ph.D. in history, associate professor, Middle Eastern history department, Institute of Asian and African studies, Lomonosov Moscow State University; senior researcher, Department of Asia and Africa, INION, Russian Academy of sciences.